

Notulen vergadering d.d. 02.05.1996 van de sectie G en T van de Hazenkamp.

Aanwezig: Wim Zegers, Martin Uittenbosch, Hennie Verschuren,
Rianne Nieborg.
Afwezig: Noud Dirks

ACTIE OF
BESTEMD VOOR

1. INGEKOMEN POST VOOR DE VERGADERING OP 02.05.1996

2. VORIG VERSLAG

Na correctie, goedgekeurd.

3. LOPENDE ZAKEN

A-selectie

N.a.v. Avignon bleek dat Fieke niet lekker in d'r vel zat. Kirsten, Jacqueline en Fieke hebben onderling problemen. JZ en de meiden zit niet lekker, de meiden voelen zich niet op hun gemak.

T. van de Kaap heeft een gesprek gehad met de meiden op Papendal dit gesprek is als zeer prettig ervaren en zeer openhartig daarin merkten de meiden op dat ze het niet prettig vonden om samen met JZ te werken. T. van de Kaap merkt op naar het bestuur dat het gedrag van JZ niet acceptabel is dit naar aanleiding van het gesprek met de meiden.

T. van de Kaap wil dit niet via de telefoon met ons bespreken maar nodigt het bestuur uit om met haar om de tafel te gaan zitten en dit te bespreken, naar aanleiding van dat gesprek zal er een gesprek met JZ plaatsvinden en zullen er een aantal zaken besproken dienen te worden.

Boris

WZ heeft een gesprek met Boris gehad, en deze merkt op dat de groep te groot is en er teweinig trainingsuren zijn.

BO - wil terug naar de oude vorm (pleeggezinnen).

Het bestuur wil het contract met Boris nog minimaal 1 jaar door laten lopen en merkt hierbij wel op dat er een tweede trainer dient te komen. JZ is een aflopende zaak, Esther doet haar best. Maar de vraag is hoe is de financiële rek.

WZ merkt op dat Arno van Werven welke werkzaam is geweest in Amerika een goede trainer is.

Grand Prix Wedstrijden - plaatsingswedstrijd

Hazenkamp zou weer een weekend op poten moeten zetten en daar een goede ploeg met de schouders eronder zetten.

Lunches en sponsoring is onze eigen zorg, de een aantal andere zaken worden vanuit de bond gestuurd.

---> Optie voor zo'n weekend is 12 en 13 april 1997 <---

Jong Talent

Opvolging van Susanne Koenders af laten hangen van de eventuele ass. trainer.

4. FUNCTIONERINGSGESPREKKEN

Edwin, Soraya, Yvonne, Henk en Susanne.

HV - Er zijn problemen binnen de C1 en C2, Diana en Linda zetten ze aan het werk en lummelen is er niet bij.

HV en WZ hebben op dinsdag 7 mei a.s een gesprek met Soraya, Yvonne, Ellen en Harry.

Penningmeester

Noud Dirks neemt per 1 september afscheid als penningmeester voor de sectie G en T. We moeten op zoek gaan naar een nieuwe penningmeester die tevens wat afweet van personeelsbeleid en financiën.

5. WIJKZALEN

Lesbezetting - te volle zalen.

Voor de Heidebloem is er geen mogelijkheid tot uitbreiden naar 3 uur omdat er iets achteraan zit.

6. TURNHAL

Financiën zijn door naar O. van Bortel, deze heeft alles door laten rekenen en de hele handel gaat door naar de gemeente zodra SK tijd heeft.

7. RONDVRAAG

Vlaggenparade: loopt, Edwin en Susanne zijn druk bezig met de voorbereidingen.

G. van Groningen vond het bedrag van fl. 9.000,- teveel maar een bedrag van fl. 7.500,-- ook nog.

HV - vroeger was er iets lekkers bij de koffie, en omdat de vergaderingen niet voornamelijk bij RN zijn zou ik hiervoor graag een vergoeding tegenover zien staan.

Het bestuur gaat accoord met een bedrag van fl. 25,-- per vergadering.

RN - vergoeding voor de pietepakken welke door mij zijn gemaakt, fl. 35,-- per pak. Het bestuur gaat accoord.

VOLGENDE VERGADERING DONDERDAG 30 MEI A.S. OM 20.00 UUR BIJ RIANNE